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Referat af bestyrelsesmøde d. 27. april 2025. 

 

Fremmødte: Formand Helle Vithardt, Næstformand Maiken Gylche, Kasserer Dawn Benjamin, 

Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, Bestyrelsesmedlem Mathilde Birk Hansen, 

Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøll, Bestyrelsesmedlem Helle Gjerløv, Suppleant Marie Billing, 2. 

suppleant Johnny Hansen. 

 

Fraværende: Bestyrelsesmedlem Rikke Leander. 

 

Ordstyrer: Dawn Benjamin. 

Referent: Maiken Gylche. 

 

 

Velkomst ved Formanden Helle Vithardt 

 

Gennemgang af ordinær dagsorden 

1. Valg af ordstyrer og referent. 

2. Godkendelse af referat fra sidst. 

3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB 

4. Grønne områder 

5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet 

6. Økonomi. 

7. Sociale arrangementer. 

8. Kalender. 

9. Nyhedsbrev 

10. Generalforsamlingen/Budgetmøde. 

11. Opfølgning på individuelle opgaver. 

12. Eventuelt. 

 

Valg af ordstyrer og referent. 

Valgt 

 

Godkendelse af referat fra sidst. 

Godkendt d. 7. april 2025 og opladet på hjemmesiden. 

 

Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook 

 

Bestyrelsesmail: 

Emne: Vi har modtaget tilbud fra Grøn Vækst vedr. vejbump. De har en aftale med ’SaveRoad’ 

(som er det samme sted, vi tidligere har modtaget et tilbud) og kan derved give os det samme 

produkt blot billigere igennem deres interne aftaler. 

Beslutning: Det besluttes i konsensus via dialog at vi takker ja til Grøn Vækst. 

Ansvarlig: Helle 
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Emne: Helle minder om vores varslingsregler. Vi sørger løbende for at reglerne på vores 

hjemmeside er opdateret. 

Ansvarlig: Maiken 

 

Emne: Vi har modtaget en mail om at der muligvis er ”dobbelt” vandledninger ind til husene. 

Helle har svaret med, at hvis personen har mistanke, vil vi gerne høre det. 

 

Emne: Vi har modtaget en mail fra Strube omkring samarbejdet med det store vandspild. Vi bliver 

løbende opdateret. Ligeledes informationer fra lækagesporingsfirmaet KA-Termografi bliver vi 

løbende opdateret. 

Ansvarlig: Helle holder bestyrelsen orienteret løbende, samt på bestyrelsesmøderne. 

 

Emne: Vi har modtaget en mail vedr. opførelse af en terrasse i beton.  

Beslutning: Med dialog beslutter vi i konsensus at godkende ønsket, da vi ikke kan se noget i 

Lokalplanen der strider imod. 

Ansvarlig: Helle 

 

Emne: FMS ønsker alle lokal-bestyrelserne til et heldagsarrangement søndag. 1. juni 2025. 

Invitation følger. 

 

Emne: Da vores asfalt på vores lokale veje er af en lettere asfalt variant, har vi talt om, om vi skal 

forbyde de helt store lastbiler. 

Beslutning: Med dialog beslutter vi i konsensus at tillade lastbiler, da det ellers kan blive en stor 

udfordring ifm. byggeri mm. 

 

Foreningsmobil: 

Intet at berette ud over ønsker om syn, som altid skal bestilles pr. mail. 

 

Facebook: 

Emne: Helle minder os om at da vi arbejder i konsensus, skal vi ikke sagsbehandlinger på 

Facebook. Vi kan vejlede spørgsmål, som kan linkes til hjemmesiden, lokalplanen eller andet 

relevant der allerede er nedfældet. 

 

Emne: Slamtørring bag KH 8 – ny høringsdato 28. maj 2025.  

Beslutning: Bestyrelsen forfatter en ny skrivelse. 

Ansvarlig: Helle G. og Rikke. 

 

Emne: Et skriv vedr. overfald af hund. 

Beslutning: Med dialog beslutter vi i konsensus, at det ikke er noget vi skal gå ind i som bestyrelse.  

Men vi har fået en anmeldes i Facebookgruppe omkring ovennævnte skriv fra et medlem. Vi har 

forsøgt at få anmelder i talte til at uddybe. 

Beslutning: Ifm. anmelder ikke har reageret på vores henvendelse beslutter vi med dialog i 

konsensus at vi ikke gør noget ved anmeldelsen. Vi vil dog gendrive i gruppen, at vi skal holde en 

ordentlig tone mellem alle medlemmer i gruppen. 

Ansvarlig: Maiken. 
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Grønne områder 

Helle har haft drift møde med Grøn Vækst. Der blev henstillet til at de er bagud med ’handyman’-

opgaverne.  

Vores forsøg med parasitfrø - blomsterblandings-område, går snart ind i fase 2 hvor blomsterfrøene 

skal sås. Der bliver lavet skilte med en QR-kode med informationer med processen og frøene. 

Ansvarlig: Helle og Maiken. 

 

Det er bemærket, at der er rigtig mange der læsser haveaffald af i vores grønne læhegn, åløb og 

grønne ø’er.  

Beslutning: Med dialog har vi i konsensus besluttet Vi har besluttet, udforme skilte til området, 

samt en skrivelse direkte til medlemmer i det aktuelle område. 

Ansvarlig: Helle og Helle G. 

 

Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet 

Intet at berette. 

 

Økonomi 

 Dawn har endnu ikke adgang til banken, men der arbejdes på sagen. 

 Revisoren arbejder fortsat på at få afsluttet vandregnskabet. Helle og Dawn har aftalt endnu 

et møde med dem. 

 

Sociale arrangementer 

 Banko afholdes her senere i dag. Festudvalgt er klar til arrangementet. 

 Lokalet til juletræsfesten er booket til d. 6/12 2025. 

 

Kalender 

Der er ingen opgaver i drift-opgaver der skal fordeles. 

 

Nyhedsbrev 

 Minigolf  

 Haveaffald 

 Blomstereng 

 Lastbiler 

 Status vandregnskab 

 Slamfluer 

 Sociale arrangementer / Loppemarkeder 

Ansvarlig: Helle G. og Marie. 

 

 

Generalforsamlingen/Budgetmøde. 

Vi forsøger allerede nu at få Hedehuset til næste Generalforsamling d. 29. marts 2026. 

Ansvarlig: Dawn. 
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Opfølgning på individuelle opgaver. 

 Maiken dropper at indkøb brandslukkere til bål stedet på det grønne område, da renovering 

af dette er sat i bero. 

 Helle og Maiken følger op på drægtige katte, især i tidligere omtalte område. 

 Mathilde har fået materialer til den nye lupinmark. Det bliver organiseret hurtigst muligt. 

 Johnny vil sætte nogle skilte op i området, hvor der henstilles til at holde hunde i snor og 

samle hundelorte op. 

 

Eventuelt 

Punket blev ikke behandlet grundet mangel på tid. 

 

Næste bestyrelsesmøde den 25. maj 2025.  
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